

Title (en)
Carbon brush holder arrangement.

Title (de)
Kohlehalteranordnung.

Title (fr)
Arrangement de porte-balai pour balai en charbon.

Publication
EP 0291765 A2 19881123 (DE)

Application
EP 88107162 A 19880504

Priority
DE 3716504 A 19870516

Abstract (en)
A carbon brush holder arrangement is proposed in which the carbon brush holders (18, 20), which are connected to different electrical terminals, are arranged on separate carrier plates (10), which are, however, of identical design, and for their part are assembled to be detachable. The carbon brush holders themselves are stamped as a unit with the required electrical wiring (16) and are folded to the necessary extent. <IMAGE>

Abstract (de)
Es wird Kohlehalteranordnung vorgeschlagen, bei der die Kohlehalter (18, 20), die mit unterschiedlichen elektrischen Anschlüssen verbunden sind, auf gesonderten, vorzugsweise jedoch identisch aufgebauten Trägerplatten (10) angeordnet werden, die ihrerseits lösbar zusammengesetzt werden. Die Kohlehalter selbst sind mit der erforderlichen elektrischen Verschaltung (16) als Einheit gestanzt und im erforderlichen Umfang gefaltet.

IPC 1-7
H01R 39/38

IPC 8 full level
H01R 39/38 (2006.01)

CPC (source: EP)
H01R 39/38 (2013.01)

Cited by
US6198192B1; DE19749457C2; DE4232692B4; WO2006021573A1; WO9405060A1

Designated contracting state (EPC)
CH DE FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0291765 A2 19881123; EP 0291765 A3 19890705; EP 0291765 B1 19920617; DE 3716504 A1 19881201; DE 3716504 C2 19900816; DE 3872048 D1 19920723

DOCDB simple family (application)
EP 88107162 A 19880504; DE 3716504 A 19870516; DE 3872048 T 19880504